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I forbindelse med søknad om utbygging av breidband meiner eg nordligaste delen av kommunen burde 
prioriterast. Dvs strekning etter Rossland og ut til Skjelanger da Vikebø/Rossland fikk utbygga nytt 
breidband ved årsskiftet 15/16.  
Og med tanke på utalelsar frå Ordførar på folkemøte 11.mars om -positiv utvikling for Vikebø/Rossland 
området- bør område rundt også følge med i utvikling.  
Pr. idag er det dårlige løysingar på nett, vertfall i området Landsvik med særs høg ustabilitet.  
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